
Referat til LAMU-møte 05.06.2023 
Møte: 
LAMU-møte FAI 

Sted: 
298B, Farmasibygget 

Tid: 
05.06.2023 
kl.13:00 – 15:00 

Møteleder: 
Kathrin Bjerknes  

Referent: 
Åse-Karine Fjeldheim 

Deltagere: 
Arbeidsgiverrepresentanter 
Kathrin Bjerknes 
Solfrid Odnes 
Åse-Karine Fjeldheim 
Arbeidstakerrepresentanter 
Bente Amalie Breiby (LVO) 
Stig Pedersen-Bjergaard 
Iuliana Johansen  

Observatør: 
Representant fra BHT; Knut Andresen  
Representant fra EA-nedre Blindern; Roger 
Fagerås (vara for Mouhammad Alshbib) 

Forfall: Mouhammad Alshbib, og 
studentrepresentant 
Martin Kratzsch 

06-23 Godkjenning av møteinnkalling og agenda
Vedtak: Godkjent. 

07-23 Referat fra forrige møte
Vedtak: Godkjent. 

8-23 Orienteringssaker
a) Avviksrapportering: 5 HMS-avvik er registrert etter forrige LAMU-møtet 21.03.2023. 

Åse-Karine informerte om HMS-avviksrapporter i CIM.
- Sprut på øyelokket ved filtrering
- Rotte på laboratorium ved tablettfremstilling
- Støt fra oppvaskmaskin i Gydas vei, 4.etg.
- Eksplodering av frosne kryorør som ble tatt ut av nitrogentanken.
- Fall/overtråkk i trapp i Farmasibygningen.
Kommentar: Alle sakene er fulgt opp eller er under oppfølging. Det skal sendes 
påminnelse til alle ansatte om å melde inn uhell og nesten-uhell som avvik. Personskader 
følges opp av nærmeste leder og eventuelt kontorsjef, i tråd med retningslinjer for 
håndtering av HMS-avvik.

b) Oppsigelse av areal i 4.etg., farmasibygningen.
Kommentar: EA har overtatt deler av 4.etg.

c) Utskiftninger av radiatorer i Gydas vei 8
Kommentar: Arbeidet med utskiftninger av radiatorene er i gang.

d) Ny HMS-koordinator på MN-fakultetet.
Kommentar: Kathrine Schau har tatt over etter Ørjan Pretorius. 



09-23 Status på avtrekksskap på seksjon for farmasøytisk kjemi
Kommentar: EA har kontaktet KBS om befaring og evt. reparasjoner av avtrekksskap.  
Vedtak: Det vil foreligge en rapport etter befaringen, en tidslinje med hensyn på reparasjoner 
som er nødvendige og pristilbud på reparasjonene. 

10-23 Oppbevaring av celler og annet biologisk materiale på flytende nitrogen.
Kommentar: Kontakte IBV om deres rutiner. 
Vedtak:  

- Purre på risikovurderinger av flytende N2 versus -150-graders frysere.
- LVO innhenter pristilbud på ultrafrysere (-1500)

11-23 Risikovurdering og endret rutine for kjøle-/fryserom
Vedtak: 

- EA gjennomfører tilsyn av nødknappen på fryserommet to ganger pr år. Dette må inn 
i modulen til EA.

- EA gjennomfører en risikovurdering av nevnte nødknapp. 

12-23 Diskusjon av midlertidighet
Kommentar: Arbeidsmiljøet til midlertidig ansatte vil bli tatt opp hvert år. 
Vedtak: Stipendiatene på FAI, har fått tilskudd til faglige, sosiale møter.  

13-23 Oppfølgingssaker
a) Støy fra nitrogenanlegg rom 340. Tregulvet er problemet.

Kommentar:
- EA må innhente pristilbud for flytting av anlegget til kjelleren.
- Finne andre kontorer til de som er berørte.

b) Vinduer i ZEB-bygget.
Kommentar: Eiendomskoordinator på Mat.Nat.-fakultetet, var på befaring i ZEB i juni
sammen med seksjonsleder, verneombud og HMS-koordinator.
Tiltak: Sendt inn som cim-avvik. Purrer videre på EA.

14-23 Eventuelt
Kommentar: Ingen saker på eventuelt. 


